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ACTA PLE NÚM. 14/07 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 20 DE DESEMBRE 
DE  2007 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 20 DE DESEMBRE DE 2007 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint de desembre de dos mil set, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr.   Sergio Fernández Mesa 
Sra. Rocio García Pérez 
Sr.   Jordi Parayre Soguero 
Sra. Montserrat Pérez Lancho 
 
 
Regidors/es 
 
Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa  
Sra.  Adela Artero Lozano  
Sr.   Nèstor Artís  i Villena  
Sra.  Emilia Briones Matamales 
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Sr.   Darío Castro González 
Sr.   Manuel Ceballos Morillo 
Sra.  Susana Cordero Rojas 
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  Mª Isabel Espinosa Fernández  
Sra.  Ana Pilar Fernández Masía  
Sr.   Arnau Funes Romero  
Sr.   Jordi García Guitart  
Sra.  Iolanda Llambrich  i  Serrano  
Sra.  Aurora Mendo Sánchez 
Sr.   Francesc Molina i  Núñez  
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa  
Sra.  Joana Piñero Romera  
Sr.   José Miguel de Yzaguirre Morer 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 13/07, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 29 de novembre d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar 
que els punts 2.1., 2.2., 2.3., 2.4. i 2.5. fan referència al mateix cas i és que no 
hi havia llista de suplències i, per tant, la contractació s’ha de fer per 
urgència.  
 
 També vull afegir, pel que fa al punt 2.5., que la convocatòria per 
tenir la llista i intentar evitar una altra urgència ja s’ha fet. 
 
 
 2.1.- Decret núm. 6949/07 de data 26 de novembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Sonia Moreno Ayoma, que ocupa una plaça 
d’Educador/a, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola 
d’Educació Especial Virolai. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el normal funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a les persones que hi hagin treballa a 
l’Escola Virolai en qualitat d’Educadors/es. 
 
 Atès que la senyora Raquel Palomares Ramos té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
treballat amb anterioritat a l’Escola Virolai com Educadora, a plena satisfacció 
d’aquest Ajuntament.  
 
 Atès que la persona proposada ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat. 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423D0 1310000 de Personal laboral eventual/Escola 
Educació Especial. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1c de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
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 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07 de data 18 de juny de 2007 
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació d’un/una 
Educador/a d’Educació Especial per cobrir la incapacitat temporal de la 
senyora Sonia Moreno Ayoma, a l’Escola d’Educació Especial Virolai. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Raquel Palomares Ramos, en qualitat d’Educadora, perquè cobreixi la 
incapacitat temporal de la titular del lloc de treball senyora Sonia Moreno 
Ayoma, amb efectes 19 de novembre de 2007 i fins la seva reincorporació o 
s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta 
modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del present curs escolar 
2007/2008. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Educador/a de l’Escola d’Educació Especial Virolai, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 19 de 
novembre de 2007 en aplicació de l’article 57.3 de la Llei 30/92.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
        2.2.- Decret núm. 6953/07 de data 26 de novembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Elena Gual Dalmau, que ocupa una plaça 
d’Educador/a, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola 
d’Educació Especial Virolai. 
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 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el normal funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari a la revisió dels currículums d’Educadors/es. 
 
 Atès que la senyora Gemma Morral Quiles té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques. 
 
 Atès que la persona proposada ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat.  
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423D0 1310000 de Personal laboral eventual/Escola 
Educació Especial. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1c de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07 de data 18 de juny de 2007 
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació d’un/una 
Educador/a d’Educació Especial per cobrir la incapacitat temporal de la 
senyora Elena Gual Dalmau, a l’Escola d’Educació Especial Virolai. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Gemma Morral Quiles, en qualitat d’Educadora, perquè cobreixi la 
incapacitat temporal de la titular del lloc de treball senyora Elena Gual 
Dalmau, amb efectes 9 de novembre de 2007 i fins la seva reincorporació o 
s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta 
modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del present curs escolar 
2007/2008. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Educador/a de l’Escola d’Educació Especial Virolai, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
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 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 9 de 
novembre de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
         
 
 
 2.3.- Decret núm. 7200/07 de data 3 de desembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la plaça d’Assistent/a Infantil, de 
l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Ana Belén Melero Martínez, en 
situació de suspensió temporal del seu contracte de treball com Assistent 
Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol 
Linda Vista. 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball, es fa necessari recórrer a les 
persones que hi hagin treballat en qualitat d’Assistents/es Infantils. 
 
  Atès que la senyora Sandra Cuadra Rodríguez té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques. 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 1300000 de Personal laboral/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
  Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07 de data 18 de juny de 2007  
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HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol Linda Vista. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial en jornada continuada de la senyora Sandra Cuadra Rodríguez en 
qualitat d’Assistenta Infantil, perquè substitueixi a la senyora Ana Belén 
Melero Martínez, amb efectes 20 de novembre de 2007 i fins la seva 
reincorporació, i en tot cas fins a la fi del present curs escolar 2007/2008, o 
s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta 
modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol Linda Vista, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte / nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 20 de 
novembre de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.4.- Decret núm. 7288/07 de data 4 de desembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat 
d’aquest Ajuntament, senyor David Castro Rodríguez, el qual cobreix la 
incapacitat temporal del senyor Manel Pallarés Torregrosa, que ocupa una 
plaça de Tècnic de Manteniment, als efectes de garantir el normal 
funcionament de la Piscina Can Millars. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
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recórrer a les persones que hagin treballat a les piscines municipals en 
qualitat de Subaltern.  
 
 Atès que el senyor Ricardo Castro Rodríguez ha treballat per aquest 
Ajuntament en qualitat de Subaltern, a plena satisfacció d’aquesta 
organització. 
 
 Atès que el senyor Ricardo Castro Rodríguez té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball. 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 1310000 de Personal laboral eventual/Piscines. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT   
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Tècnic de Manteniment a la Piscina Can Millars. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Ricardo Castro Rodríguez, en qualitat de Tècnic de Manteniment, perquè 
substitueixi al senyor David Castro Rodríguez, amb efectes 27 de novembre de 
2007 i fins a la reincorporació d’algun dels dos empleats substituïts, o s’hagi 
de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de Tècnic 
de Manteniment de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la 
resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball 
del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 



9 

 Cinquè.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 27 de 
novembre de 2007 en aplicació de l’article 57.3 de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 7458/07 de data 11 de desembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Sonia Cordero Forgas, la qual ocupa una plaça 
d’Assistent Infantil a l’Escola Bressol La Trepa, als efectes de garantir el 
normal funcionament de la mateixa. 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball, es fa necessari recórrer les persones 
que hagin treballat a les escoles bressol d’aquest Ajuntament en qualitat 
d’Educadores i/o d’Assistents/es Infantils. 
 
  Atès que la senyora Sandra Moreno Balibrea té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
treballat amb anterioritat en la mateixa escola bressol com educadora infantil, 
a plena satisfacció d’aquest Ajuntament. 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 1310000 de Personal laboral eventual/Escoles 
Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 



10 

 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial en jornada partida de la senyora Sandra Moreno Balibrea en qualitat 
d’Assistenta Infantil, perquè substitueixi a la senyora Sonia Cordero Forgas, 
amb efectes 29 de novembre de 2007 i fins la seva reincorporació, i en tot cas 
fins a la fi del present curs escolar 2007/2008, o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 29 de 
novembre de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.6.- Decret núm. 7523/07 de data 12 de desembre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir el permís per vacances de l’empleada 
d’aquest Ajuntament, senyora Núria Castillo Conca, que ocupa una plaça 
d’Auxiliar de Suport Esportiu, als efectes de garantir el normal funcionament 
de l’Àrea Tècnica d’Esports i Joventut. 
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 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el normal funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a les persones que hagin treballat 
desenvolupant les mateixes funcions. 
 
 Atès que el senyor Adrià Vall Verdaguer té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, per haver 
treballat dins del mateix departament, a plena satisfacció d’aquesta 
Corporació. 
 
 Atès que la persona proposada ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat.  
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452F0 1310000 de Personal laboral eventual/ Esport 
Popular. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1c de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007 
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació d’un/una 
Auxiliar de Suport Esportiu per cobrir el permís per vacances de la senyora 
Núria Castillo Conca, a l’Àrea Tècnica d’Esports i Joventut. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor  
Adrià Vall Verdaguer, en qualitat d’Auxiliar de Suport Esportiu, perquè 
substitueixi la titular del lloc de treball, senyora  Núria Castillo Conca, durant 
el període del 3 de desembre de 2007 al 31 de desembre de 2007 o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat 
contractual.  
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball d’Auxiliar 
de Suport Esportiu, establint-li les retribucions i la resta de condicions de 
treball establertes en el pacte de condicions de treball del personal de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
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 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 3 de 
desembre de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar 
que, s’ha hagut de fer una contractació per urgència per substituir les 
vacances d’una persona que es va incorporar després d’una baixa llarga i va 
començar el seu període vacacional.   
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ADMINISTRACIÓ PÚBLICA 
I INTERIOR 
 

 3.- Aprovació de la Plantilla del personal d'aquesta Corporació i 
de l'Institut Municipal de Radiodifusió per l'exercici 2008. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de plantilla de personal d’aquesta Corporació i de 
l’Institut Municipal de Radiodifusió, per l’exercici 2008, elaborada pel 
Departament d’Organització i Programes, així com el projecte de pressupostos 
pel mateix exercici. 
  
 Atès el que es disposa en els articles 25, 26 i 28 1 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, l’article 283 de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya, aprovada pel Decret Legislatiu 2/2003. 
  
 Atès que aquesta proposta recull les necessitats organitzatives i 
funcionals previstes per aquest exercici. 
 
 Atès que l’Ajuntament Ple és l’òrgan municipal competent per 
aprovar  la plantilla de personal així com determinar els llocs de treball dels 
funcionaris d’acord amb el que preveu l’article 22 de la llei 7/1985 de 2 d’abril 
i l’article 36 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 La Presidenta de la Comissió Informativa d’Administració Pública i 
Interior proposa al Ple Municipal l'adopció del següent  
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ACORD 

 
 Primer.- Aprovar la Plantilla del Personal d’aquesta Corporació i de 
l’Institut Municipal de Radiodifusió per l’exercici 2008, que figura en el 
document annex i que forma part integrant del present acord, de conformitat 
amb el que es preveu en els articles 25 i 26 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals i l’article 126 del Reial Decret Legislatiu 781/86 
de 18 d’abril. 
 
 Segon.- Inserir al tauler d’anuncis de la Corporació, al Butlletí 
Oficial de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya la 
plantilla íntegra de personal de la corporació i trametre còpies certificades de 
la mateixa a l’Administració de l’Estat i al Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya, de conformitat a l’article 28 1 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que, la proposta de plantilla per a 
aquest exercici incorpora 29 places de nova creació. D’aquestes, 11 places 
corresponen a personal funcionari i 18 places a personal laboral.  
 
 Pel que fa al personal funcionari, la plantilla vigent actual consta de 
419 places i  a la proposada hi consten 435 places. Aquesta diferència respon 
a la creació de 19 noves places i la amortització de 3 places. De les 19 places 
assenyalades, 6 places tenen la consideració d’instrumentals per facilitar 
promocions internes, reconversions o canvis de denominació en un futur. En 
conjunt aquest augment és de l’ordre del 3%. Es destinen un 70% a serveis 
generals de l’Ajuntament, un 12% a Serveis d’Acció Territorial i un 18% a 
Serveis a les persones.  
 
 Les places de nova creació –propiament dites- correspondrien als 
llocs de treball següents: Gestor Administratiu Polivalent, Tècnic adjunt al 
futur Síndic/a de Greuges, Cap de Recursos Humans i Atenció al Ciutadà. 
Advocat/a a Acció Territorial i Habitatge, Cap de l’Oficina d’Atenció al Ciutadà, 
Tècnic/a d’Ordenances Cíviques, Coordinador/a Administratiu Polítiques de 
Ciutadania, Tècnic Mig d’Alcaldia, Assistent Social, Cap d’Inspecció 
Urbanística i, Coordinador/a de serveis del Patrimoni Cultural. 
 
 Respecte al Personal Laboral, la plantilla vigent consta de 207 
places i la proposada de 233 places. Aquesta diferència respon a la creació de 
29 noves places en aquest cas i l’amortització de 3 places. De les 29 places, 3 
places tenen la consideració instrumental, també fonamentalment per 
assegurar la cobertura de tots els llocs de treball i facilitar al mateix temps els 
processos de promoció interna. En conjunt aquest augment és de l’ordre del 
7,13%. S’hi destinen un 88% a serveis a les persones i un 12% a serveis 
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generals. En aquest cas les 18 noves places correspondrien als llocs de treball 
de Coordinador/a d’educació infantil, Psicòleg d’estimulació precoç, Director 
d’educació, Tècnic d’oficina d’inclusió social, Coordinador de serveis sectorials, 
3 Assistents Socials, Coordinador de serveis territorials, Agent de la diversitat, 
Mediador de ciutadania, Director de polítiques de família, Tècnic/a de cultura, 
Tècnic auxiliar d’Alcaldia, Auxiliar de serveis de la Dona i Encarregat de 
Manteniment. 
 
 Pel que fa al personal eventual, es presenta la reducció d’una plaça, 
en concret, la que ara era Cap de projectes públics i espai urbà i els canvis de 
la denominació dels següents llocs: el Cap de Manteniment i Serveis que 
passaria a Director de Projectes d'Espai Públic i el de la Comissionada per les 
Polítiques d’Igualtat pel de Directora de Polítiques d’Igualtat. Així doncs el 
nombre de personal eventual passa de 4 a 3 persones.  
 
 Pel que fa a la Guàrdia Urbana, -a grans trets- hem mantingut 
l’estructura general de funcionament com fins ara, amb la separació dels 
àmbits d’actuació territorial de tipus policial de la ciutat, des de les tres grans 
branques principals amb les que tenim organitzat el treball diari. D’una banda 
la seguretat vial que té a veure amb l’ordenació del trànsit, assessorament en 
temes de càrrega, descàrrega i transport, coordinació de les afectacions de les 
obres i senyalització.  
 
 La planificació i presència al carrer estarà, a partir d’ara, sota la 
direcció d’un sol inspector, que fins ara era ocupat per un sergent. En la 
seguretat ciutadana en aquest àmbit està tot el personal destinat al control 
d’espais públics, la prevenció de la delinqüència, la coordinació amb el cos 
dels mossos d’esquadra, els espais conflictius, i un subgrup d’agents que són 
les unitats d’agents de barri, que també en aquest cas està sota la direcció 
d’un sotsinspector coordinador que fins ara també era un sergent coordinador, 
i, depenent directament del Cap de la Guàrdia Urbana, 2 unitats per a la 
realització de la planificació, coordinació, elaboració de programes, informes i 
control de serveis amb una connexió especial amb els responsables dels 
serveis territorials de proximitat i unitats auxiliars de suport. Actualment 
tenim una plantilla de 103 persones comptant comandaments i agents. 
 
 Pel que respecta als organismes autònoms, actualment només hi 
consta l’Institut Municipal de Radiodifusió.  
                
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el regidor del Grup Municipal 
del PSC-PM, senyor Antonio Martínez Flor. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, en la línia del que vàrem dir 
quan es va explicar l’organigrama, entenem que és competència del Govern fer 
organigrames i, per tant, entenem que és competència dels regidors/es que 
dirigiu els diferents departaments, buscar la manera d’omplir-los i designar la 
gent que millor farà les funcions. Estem segurs que aquest Ajuntament té gent 
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amb capacitat per tirar endavant els diferents encàrrecs que aquest 
plantejament fa, però en coherència amb el que vàrem votat en l’organigrama, 
ens abstindrem. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, votarem 
abstenció.  
 
 Evidentment el més important en un ajuntament és l’equip humà, 
les persones que hi treballen i nosaltres entenem que tot aquest 
desenvolupament que hi ha hagut de canvis d’àrees, és una decisió política 
que respectem, ja que vostès són els que han guanyat les eleccions, els que 
han de portar a terme el seu projecte de ciutat i els que han d’adequar aquest 
sistema de personal a aquest organigrama que ens presenten. 
 
 Nosaltres no compartim el model de ciutat que vostès volen, no 
compartim la seva forma d’organitzar l’Ajuntament, però, malgrat això, no 
votarem en contra, perquè els donem un vot de confiança, perquè tenen un 
projecte, perquè tenen la majoria i evidentment respectem a la majoria, i per 
això, votem abstenció. Esperem que en el futur, en aquests tres anys que 
farem la tasca d’oposició, podrem fiscalitzar, controlar i fer la nostra feina 
perquè aquest organigrama que vostès proposen avui, sigui el més eficaç i el 
millor per a la ciutat. 
  
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
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Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECONOMIA I SOCIETAT 
 
 4.- Aprovació definitiva de la modificació de l’Ordenança 
General de Gestió, Recaptació i Inspecció i de les Ordenances Fiscals per 
l’exercici de 2008. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord del Ple Municipal en sessió ordinària del dia 25 
d’octubre de 2007, d’aprovació provisional de modificació de l’Ordenança 
General de Gestió, recaptació i inspecció, de les Ordenances Fiscals i del 
Llistat de carrers per al proper exercici de 2008. 
 
 Atès el que disposa l’article 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya en concordança amb el 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local, referent al procediment a seguir en 
l’aprovació de les Ordenances, així com l’article 17 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, del 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei de les 
Hisendes Locals, relatius a l’ordenació de tributs per les Corporacions Locals. 
 
 Atès que l’esmentat acord ha estat exposat al públic, durant 30 
dies, segons anunci d’exposició publicat al Butlletí Oficial de la Província 
número 258 de 27 d’octubre de 2007, als efectes de presentar reclamacions, 
de conformitat amb el que disposa l’article 17 del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Atès que el termini d’exposició ha finalitzat el dia 4 del present mes 
de desembre. 
 
 Atès que durant el període d’exposició pública s’han presentat les 
següents reclamacions: 
 
 Grup Municipal d’Esquerra Republicana, representat per la senyora 
Iolanda Llambrich i Serrano en data 15 de novembre de 2007. 
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 Grup Municipal del Partit Popular, representat per la senyora Isabel 
Espinosa Fernández i els senyors José Miguel de Yzaguirre Morer i Dario 
Castro González el dia 4 de desembre de 2007.  
 
 A la vista que l’enunciat de la reclamació a les Ordenances Fiscals 
es refereix al període impositiu 2007, però, un cop llegit el contingut de les 
al·legacions i atès el període en que es presenten s’ha d’entendre que aquestes 
es formulen per a l’exercici de 2008. 
 

 Atès que el grup municipal d’Esquerra Republicana formula la seva 
reclamació contra les ordenances fiscals i extrems que tot seguit 
s’especifiquen: 
 
 
 Ordenança Fiscal número 1. Impost sobre Béns Immobles 
 

1.- Incloure un nou apartat a l’article 6è on s’apliquin bonificacions fins 
al 50% als immobles amb sistemes d’aprofitament d’energies netes i 
renovables. 

 
2.- Preveure, en el mateix article, una bonificació del 50% pels 

habitatges  desocupats que siguin llogats pels seus titulars. 
 
 Ordenança Fiscal número 3. Impost sobre Vehicles de Tracció 
Mecànica 
 
 Afegir un nou punt a l’article 4 fixant les següents modificacions: 
 

1.- 50% al 75% de bonificació en funció del carburant que utilitzin els 
vehicles. 

 
2.- 50% al 75% segons les característiques dels motors o la seva 

incidència en el medi ambient. 
 
 Ordenança Fiscal número 5. Impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres. 
 
  Establir les següents bonificacions: 
 

1.- 50% a les construccions, instal·lacions u obres que incorporin 
sistemes per a l’aprofitament tèrmic i elèctric de l’energia solar. 

 
2.- Mínima del 50% i màxima del 95% depenent de la potència elèctrica 

aconseguida i el nombre i tipus d’aparells instal·lats a l’edifici. 
 
 Ordenança Fiscal número 17. Taxa per les entrades de vehicles a 
través de les voreres, reserves de les voreres, reserves de la via pública 
permanents i reserves temporals (càrrega i descàrrega). 
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 Establir les següents bonificacions: 
 
1.- Pels guals que queden inutilitzats setmanalment a causa dels 

mercats ambulants, de manera proporcional per les hores que 
resultin afectats. 

 
 2.- Pels guals i reserva de zona de càrrega i descàrrega, en el cas 

que l’aprofitament estigui afectat per obres municipal, de manera 
proporcional al període en què les obres no permetin gaudir 
d’aquests. 

 
 Ordenança reguladora dels preus públics. Tarifa número VII. Preu 
públic per a la prestació de serveis i utilització d’instal·lacions municipals. 
 

Preveure una bonificació pels pensionistes tenint en compte el tipus 
de pensió i la gratuïtat del servei per a les persones amb pensions 
no contributives. 
 
Atès que el Grup Municipal del Partit Popular formula la seva 
reclamació contra les ordenances fiscals i extrems que tot seguit 
s’especifiquen: 

 
 Ordenança Fiscal número 1. Impost sobre Béns Immobles 
 
 Establir la següent bonificació a l’actual article 6 
 

1.- Bonificar el 50% de l’Impost als habitatges en els que s’hagin 
instal·lat sistemes per a l’aprofitament Tèrmic de l’energia provinent 
del sol per al seu autoconsum, per al període següent a la seva 
instal·lació. 

 
Condicionar la concessió d’aquesta a que les instal·lacions de 
producció de calor incloguin col·lectors que disposin de la 
corresponent homologació per l’administració competent. Extrem 
que haurà de ser acreditat mitjançant informe d’idoneïtat energètica 
expedit per la Regidoria de Medi Ambient d’aquest Ajuntament. 
 
 Els interessats hauran de presentar la sol·licitud, acompanyant 
l’esmentat informe de idoneïtat energètica, durant el període 
comprès entre l’1 de gener i el 15 de febrer del període impositiu pel 
qual es demani la bonificació. Un cop revisada la documentació, 
l’esmentada bonificació s’aplicarà a la quota tributària de l’exercici 
pel que es demani. 

 
2.- Establir una bonificació del 2% sobre  l’habitatge, garatge i traster, 

del que el sol·licitant sigui titular i en el que figuri empadronat. 
 

Per poder ser beneficiaris d’aquesta bonificació, els contribuents 
hauran de domiciliar els deutes almenys dos mesos abans del 
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començament del període de pagament. La sol·licitud serà denegada 
quan l’entitat de dipòsit refusi la domiciliació o l’Administració 
disposi la seva invalidesa per raons justificades. 

 
 Ordenança Fiscal número 2. Impost sobre Activitats Econòmiques 
 
 Afegir les següents bonificacions a l’actual article 6: 
 

1.- Bonificació de fins al 50% per creació de llocs de treball. Els 
percentatges seran proporcionals del 10% al 50% en funció de 
l’increment mig de la plantilla de treballadors amb contracte 
indefinit. 

 
La bonificació és de caràcter pregat i s’haurà de demanar dintre del 
primer trimestre de l’any acompanyant la documentació acreditativa 
de l’increment de plantilla. 

 
2.- Bonificació del 30% sobre la quota tributària per als subjectes 

passius que utilitzin o produeixin energia a partir d’instal·lacions 
per a l’aprofitament d’energies renovables o sistemes de 
cogeneració. 

 
Els interessats hauran de presentar la sol·licitud, adjuntant informe 
d’idoneïtat energètica emès per la Regidoria de Medi Ambient de 
l’Ajuntament, de l’1 al 15 de febrer del període impositiu en què 
aquesta sigui d’aplicació. 
 
La bonificació només serà aplicable per a l’exercici següent a la data 
d’implantació de les instal·lacions. 

 
3.- Preveure una bonificació del 30%  per aquells subjectes passius que 

tributant per quota municipal estableixin un Pla de Transport per 
als seus treballadors que tingui per objecte reduir el consum 
d’energia i les emissions causades pel desplaçament on es troba 
ubicat el lloc de treball i fomentar el transport col·lectiu. 

 
Els interessats hauran de presentar la sol·licitud, adjuntant informe 
d’idoneïtat energètica emès per la Regidoria de Medi Ambient de 
l’Ajuntament, de l’1 al 15 de febrer del període impositiu en què 
aquesta sigui d’aplicació. Un cop revisada la documentació, 
l’esmentada bonificació s’aplicarà a la quota tributària de l’exercici 
pel que es demani. 
 
Aquesta bonificació s’aplicarà a la quota resultat d’aplicar, en el seu 
cas, la bonificació a que es refereix l’apartat anterior. 
 
La bonificació només serà aplicable si el Pla de Transport té una 
vigència superior a sis mesos. 
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Atès que les al·legacions adduïdes pels reclamants han de ser 
desestimades en base als raonaments que s’exposen a continuació, 
per a cadascuna d’elles: 

 
 A) Grup Municipal d’Esquerra Republicana 
 
 Ordenança Fiscal número 1. Impost sobre Béns Immobles 
 

Preveure, a l’article 6è, una bonificació del 50% pels habitatges  
desocupats que siguin llogats pels seus titulars. 

 
 Ordenança Fiscal número 17. Taxa per les entrades de vehicles a 
través de les voreres, reserves de les voreres, reserves de la via pública 
permanents i reserves temporals (càrrega i descàrrega). 
 
 Establir les següents bonificacions: 
 

1.- Pels guals que queden inutilitzats setmanalment a causa dels 
mercats ambulants, de manera proporcional per les hores que 
resultin afectats. 

 
2.- Pels guals i reserva de zona de càrrega i descàrrega, en el cas que 

l’aprofitament estigui afectat per obres municipal, de manera 
proporcional al període en què les obres no permetin gaudir 
d’aquests. 

 
El Text Refós de la Llei d’Hisendes Locals no preveu cap classe de 
bonificació pels conceptes esmentats. L’article 9 de l’al·ludit Text 
Refós i l’article 8 de la LGT, assenyalen que el benefici fiscal 
solament es pot establir quan estigui previst per la Llei o per 
l’aplicació de tractats internacionals, per la qual cosa no es pot 
reconèixer el benefici fiscal proposat pel Partit reclamant. 

 
 Ordenança reguladora dels preus públics. Tarifa número VII. Preu 
públic per a la prestació de serveis i utilització d’instal·lacions municipals. 
 

Preveure una bonificació pels pensionistes tenint en compte el tipus 
de pensió i la gratuïtat del servei per a les persones amb pensions 
no contributives. 
 
L’esmentada proposta no procedeix atès que, segons acord del Ple 
de l’Ajuntament de data 21 de juny de 2007 la competència per a 
l’establiment, fixació, regulació i modificació dels preus públics es 
va delegar a la Junta de Govern Local, els quals es van aprovar per 
aquesta el 7 de novembre de 2007.  
 
Pel que fa a les diverses bonificacions que proposen en relació als 
tributs que tot seguit es detallen: 
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 Ordenança Fiscal número 1. Impost sobre Béns Immobles 
 

Incloure un nou apartat a l’article 6è on s’apliquin bonificacions fins 
al 50% als immobles amb sistemes d’aprofitament d’energies netes i 
renovables. 

 
 Ordenança Fiscal número 3. Impost sobre Vehicles de Tracció 
Mecànica 
 
 Afegir un nou punt a l’article 4 fixant les següents modificacions: 
 

1.- 50% al 75% de bonificació en funció del carburant que utilitzin els 
vehicles. 

 
2.- 50% al 75% segons les característiques dels motors o la seva 

incidència en el medi ambient. 
 
 Ordenança Fiscal número 5. Impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres. 
  

1.- Incloure una bonificació del 50% a les construccions, instal·lacions 
u obres que incorporin sistemes per a l’aprofitament tèrmic i elèctric 
de l’energia solar. 

 
2.- Preveure una bonificació mínima del 50% i màxima del 95% 

depenent de la potència elèctrica aconseguida i el nombre i tipus 
d’aparells instal·lats a l’edifici. 

 
Segons l’article 88.2 del Text Refós de la llei reguladora de les 
hisendes locals, la introducció dels esmentats beneficis fiscals és 
potestativa per part dels Ajuntaments, sense que la Llei estableixi 
compensació econòmica alguna per a la disminució d’ingressos que 
comporta la seva implantació; havent-se determinat que, per al 
proper exercici, no és oportú regular els referits beneficis fiscals. 

 
 B) Grup Municipal del Partit Popular 
 

Pel que fa a les diverses bonificacions que proposen en relació als 
tributs que tot seguit es detallen: 

 
 Ordenança Fiscal número 1. Impost sobre Béns Immobles 
 
 Establir les següents bonificacions a l’actual article 6: 
 

1.- Bonificar el 50% de l’Impost als habitatges en els que s’hagin 
instal·lat sistemes per a l’aprofitament Tèrmic de l’energia provinent 
del sol per al seu autoconsum, per al període següent a la seva 
instal·lació. 
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2.- Establir una bonificació del 2% sobre l’habitatge, garatge i traster, 
del que el sol·licitant sigui titular i en el que figuri empadronat. 

 
 
 Ordenança Fiscal número 2. Impost sobre Activitats Econòmiques 
 
 Afegir les següents bonificacions a l’actual article 6 
 

1.- Bonificació  de fins al 50% per creació de llocs de treball. Els 
percentatges seran proporcionals del 10% al 50% en funció de 
l’increment mig de la plantilla de treballadors amb contacte 
indefinit. 

 
2.- Bonificació del 30% sobre la quota tributària per als subjectes 

passius que utilitzin o produeixin energia a partir d’instal·lacions 
per a l’aprofitament d’energies renovables o sistemes de 
cogeneració, només serà aplicable per a l’exercici següent a la data 
d’implantació de les instal·lacions. 

 
3.- Preveure una bonificació del 30%  per aquells subjectes passius que 

tributant per quota municipal estableixin un Pla de Transport per 
als seus treballadors que tingui per objecte reduir el consum 
d’energia i les emissions causades pel desplaçament on es troba 
ubicat el lloc de treball i fomentar el transport col·lectiu, només serà 
aplicable si el Pla de Transport té una vigència superior a sis mesos. 

 
Tal com s’ha dit anteriorment, la introducció dels esmentats 
beneficis fiscals és potestativa per part dels Ajuntaments, sense que 
la Llei estableixi cap compensació econòmica per a la disminució 
d’ingressos que comporta la seva implantació; havent-se determinat 
que, per al proper exercici, no és oportú regular els referits beneficis 
fiscals. 

 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa d’Economia 
i Societat, proposo al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Desestimar, pels arguments exposats, les reclamacions 
formulades pels Grups Municipals d’Esquerra Republicana i Partit Popular. 
 
 Segon.- Derogar l’Ordenança General de Gestió, Recaptació i 
Inspecció de l’exercici de 2007. 
 
 Tercer.- Derogar íntegrament la Taxa número 25 i les tarifes A) i E) 
de la taxa número 22 de les Ordenances Fiscals de 2007  
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 Quart.- Aprovar definitivament l’Ordenança General de Gestió, 
Recaptació i Inspecció per l’exercici de 2008, de conformitat amb l’annex I del 
present acord. 
 
 Cinquè.- Aprovar definitivament les modificacions de les 
Ordenances Fiscals que tot seguit s’indiquen, les quals han de regir a l’exercici 
de 2008, de conformitat amb l’annex número II del present acord. 
 
 
Número Tribut 
1 Impost sobre béns immobles. 
2 Impost sobre activitats econòmiques. 
3 Impost sobre vehicles de tracció mecànica. 
4    Impost sobre l’increment de valor dels terrenys de naturalesa  
 urbana 
5 Impost sobre construccions, instal·lacions i obres. 
6 Taxa per expedició de documents administratius. 
7 Taxa per la utilització de l’escut del municipi. 
8 Taxa per serveis urbanístics. 
9 Taxa per la intervenció administrativa en les activitats i     

instal·lacions. 
10 Taxa per recollida de residus comercials i/o industrials i d’altres 

serveis mediambientals. 
11 Taxa de cementiri municipal. 
12 Taxa per la retirada de vehicles abandonats o estacionats 

defectuosament o abusivament a la via pública 
13 Taxa per serveis especials per espectacles o transports. 
14 Taxa per la utilització i prestació de serveis a Can Mercader 
15 Taxa per l’ocupació de terrenys d’us públic amb mercaderies, 

materials de construcció, runa, tanques, puntals, estintols, 
bastides i altres instal·lacions anàlogues. 

16 Taxa per les ocupacions del subsòl, el sòl i la volada de la via 
pública. 

17 Taxa per les entrades de vehicles en propietats particulars, les 
reserves  de la via pública permanents i reserves temporals 
(càrrega i descàrrega). 

18 Taxa per l’estacionament de vehicles de tracció mecànica en les vies 
públiques municipals. 

19 Taxa per l’ocupació de terrenys d’ús públic per a activitat lucratives. 
20 Taxa per l’aprofitament i serveis dels mercats municipals. 
21 Taxa pels serveis d’inspecció sanitària en general, de consum i 

les d’anàlisis químiques, bacteriològiques de salubritat pública i 
ambiental  relativa a la tinença de gossos i qualssevulla altres de 
naturalesa semblant. 

22 Taxa per la prestació de serveis i utilització d’instal·lacions 
Municipals. 

27 Contribucions especials. 
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28 Taxa per la utilització d’infrastructures instal·lacions en el subsòl 
de la via pública de titularitat municipal i l’ocupació de la via 
pública amb armaris de serveis. 

 
 Sisè.- Disposar el següent: 
 
 1) Que es publiqui el text íntegre de l’Ordenança General de Gestió, 
Recaptació i Inspecció, de la modificació de les Ordenances Fiscals respectives 
i del llistat de carrers, en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
 2) Que la nova Ordenança General i les modificacions de les 
Ordenances Fiscals entrin en vigor l’1 de gener de 2008. 
 
 3) Que es notifiqui el present acord als Grups Municipals 
d’Esquerra Republicana i al Partit Popular.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Sergio Fernández Mesa, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Economia i Societat es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que, com sabeu, hi havia trenta dies d’exposició pública que 
acabava el dia 4 de desembre. Es van presentar al·legacions per part dels 
Grups del PP i d’ERC-AM.  
 
 Nosaltres ja vam dir que aquest any fèiem un esforç de contenció 
fiscal molt important, tot i tenint en compte que les previsions en el moment 
que es fa aquesta intervenció, és a dir, al mes d’octubre, la previsió de l’IPC és 
que estaria,  més o menys, al voltant del 3,3%. Ara, com tots sabeu, ja hem 
superat el 4% en aquesta previsió, amb la qual cosa, la contenció fiscal és 
encara més evident.  
 
 Per tot això, i tal com vam explicar en la Comissió Informativa, tot i 
agraint l’esforç i la feina que han fet, tan el Grup del PP com el d’ERC-AM, al 
fer aquestes al·legacions, la proposta és aprovar-les -com no pot ser d’altra 
manera- tal i com es van portar a l’aprovació provisional el més d’octubre, és a 
dir, desestimar les al·legacions del PP i d’ERC-AM i proposar l’aprovació 
definitiva de les ordenances tal i com vam venir al Ple d’octubre. 
 
  A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, agraeixo 
el fet que es valorin les aportacions que hem fet. No estic d’acord amb el que 
ha dit el regidor d’aprovar-les com “no pot ser d’una altra manera”, i sí que pot 
ser d’una altra manera. Considero que les al·legacions que vam fer, potser, no 
es podien acceptar totes en bloc, però crec que hi havia idees positives i espero 
que, si no han estat tingudes en compte ara, més endavant ho puguin ser. Era 
amb l’ànim de col·laborar, de poder fer les coses d’una manera nova, diferent. 
No votarem en contra. Agraïm l’esforç de contenció d’aquestes Ordenances. El 
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nostre vot serà en sentit d’abstenció, però no compartim en absolut el “no 
podia ser d’una altra manera”, ja que pot ser d’una altra manera. 
 
 Tot seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, ja us ho vaig plantejar en el 
debat de les Ordenances, que -fins i tot veient les al·legacions que han fet a les 
ordenances els altres grups- un veu que el sentit ja el vam marcar en aquell 
debat. Ja ho vaig plantejar aquell dia, que era un primer vot amb la voluntat 
d’anar treballant en el si del mandat possibles modificacions. De moment, 
encara no hi ha cap element que justifiqui que canviem la nostra posició 
inicial i, per tant, mantenim la inicial que era d’abstenció. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, en la primera 
presentació de les Ordenances Fiscals vàrem fer un plantejament seriós, 
honest. No compartim –com dèiem abans i seguim dient- el model de ciutat, 
tampoc el model de com administrar la ciutat, però sens cap dubte vàrem 
obrir la porta i vàrem dir que, si vostès s’avenien a raons i les nostres 
propostes podien ser estudiades favorablement, el nostre vot podia canviar. 
Inicialment vàrem votar en contra i avui continuarem votant en contra. 
 
 La veritat és que avui estic trist, i els hi diré el per què. Jo també 
tinc un somni, com tots els que tenim somnis. Som una força política, la 
segona de la ciutat i crec que podem aportar molt i aportem no solament des 
de l’oposició sinó des de la convivència, des del respecte de trobar camins 
comuns en els quals podem fer el millor perquè els ciutadans vegin que no 
solament és el govern que amb el seu “rodillo” avui rebutja les propostes que 
són serioses, que estan pensades per aportar quelcom positiu per a la ciutat, 
per als ciutadans. Res com demanar que es rebaixin els impostos a  les 
persones que utilitzin mitjans d’energies alternatives, quelcom necessari, ja 
que estem en el gran debat de l’efecte hivernacle, del CO2, però fem una 
proposta seriosa, i crec que no sens ha pres en compte i, a més, el “rodillo” 
comença a funcionar en aquesta ciutat. 
 
 A més, proposem en la mateixa línia que als empresaris que utilitzin 
o posin els seus mitjans als treballadors perquè puguin utilitzar transport 
públic, també en la línia de millorar el tema del medi ambient, i seguim amb 
una negativa. No se’ns ha donat una explicació lògica, una explicació real, el 
per què no es poden acceptar unes al·legacions que fins i tot estan en el seu 
programa electoral, i la veritat és que no ho entenc. I si pel fet que el Partit 
Popular fa aquesta proposta -una cosa que també està en el seu programa 
electoral- no ho aproven avui, el meu somni no es fa realitat, i me’n vaig trist. 
El nostre vot serà negatiu a aquesta proposta d’impostos i de taxes de 
l’Ajuntament. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, en el tema de les ordenances estem aprovant el 
cost del pressupost que és el tema d’ingressos, per tant, és important fer una 
reflexió i, evidentment, les aportacions que s’han fet per part dels diferents 
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grups són reflexions racionals, no és que estiguin allunyades del sentí comú, 
però clar, el que no es pot fer és retallar ingressos i incrementar despeses, 
perquè aleshores les coses es debiliten, es desquadren. 
 
 El que sí pot ser –i amb això no vull portar la contra amb el que ha 
dit el Tinent d’Alcalde-, és que les coses poden ser d’una altra forma, això 
també ho comparteixo. Per això, com penso que les coses poden ser d’una 
altra forma, he encarregat a l’Àrea econòmica que en el primer trimestre es 
faci una reflexió profunda sobre tot el sistema tarifari que tenim en la ciutat, 
perquè és l’única forma de parlar clar, amb assossec, i veure com són les 
coses, perquè reduir ingressos i després no compensar-ho, què vol dir?, que 
reduirem despeses?, doncs segurament no, perquè el creixement de la 
despresa -ja ho vaig explicar l’altra dia en la discussió pressupostària- és una 
de les coses que més em preocupa. A més, va haver una Moció del Partit 
Popular que vàrem aprovar respecte al tema del fraccionament i crec que això 
ens obliga a fer tranquil·lament, per tant aquí no hi ha “rodillos”, aquí el que 
hi ha són tècniques de treball i les tècniques de treball s’han d’incorporar amb 
assossec. 
 
 Aquest encàrrec que s’ha fet per part de l’Alcaldia a l’Àrea 
econòmica, serà l’inici per poder veure amb distància -quan s’hagi de tornar a 
aprovar les noves ordenances- quin és el panorama que tenim i quines són les 
nostres possibilitats, ja que nosaltres també creiem que s’han de fer coses, 
però s’han d’estudiar, perquè no es poden produir de forma conjuntural o 
circumstancial quines coses es rebaixen i quines coses es compensen, si 
després no tens clar com ho finançaràs, per tant, no ho podem posar en risc.  
 
 Hi ha una dada que ja vaig dir al seu moment i és que l’IPC pujaria 
molt més del que en aquell moment nosaltres estàvem aprovant. En aquests 
moments estem al voltant del 4,3 i ja veurem com acaba l’any, per tant, és clar 
que la despesa que hem de suportar en la ciutat de tots els serveis i contractes 
que tenim, pujaran molt més que l’IPC, perquè hi ha molts més factors que 
l’IPC respecte a la composició que tenim de la despesa municipal. 
 
 Per tant, que sapigueu això, que les vostres propostes evidentment 
són desestimades, perquè estem a l’inici i perquè creiem que hem de fer una 
reflexió molt més tranquil·la, però són propostes que s’incorporaran a l’estudi 
que nosaltres començarem a fer al mes de gener, i que fruit d’aquest estudi ja 
es buscarà, mitjançant la fórmula de Comissió Informativa o qualsevol altra 
comissió, per poder parlar d’aquest tema i reflexionar i, com a mínim, 
compartir la mateixa informació que tenim govern i oposició i que després 
cadascú decideixi el que cregui oportú en la seva posició política.      
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
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Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Abstenció: 
  
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
  
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'ACCIÓ TERRITORIAL I 
HABITATGE  
 
 5.- Executar la Sentència número 396 del Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya, Sala del Contenciós Administratiu, Secció Segona, 
en el recurs número 14/2003, i en conseqüència, aprovar la valoració a 
efectes de retaxació de la finca propietat de la senyora Carmen Pomar 
Badia, senyor Ramon Babot Pomar i senyora Teresa Babot Pomar, ubicada 
al paratge “Mas Llobet”. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord del Ple de data 24 de setembre de 1998, mitjançant el 
qual s’aprovava el conveni subscrit entre l’Ajuntament i la Mancomunitat de 
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Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, amb l’objecte d’establir les 
formes i compromisos de col·laboració per obtenir la titularitat pública dels 
terrenys situats al terme municipal de Cornellà, afectats pel Projecte de vial 
límit urbà marge esquerra riu Llobregat (tram C-245 al P.P. Eixample sector 
Sud-Oest), als termes municipals de Sant Joan Despí i Cornellà de Llobregat, 
pel qual la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona 
assumeix el cost total de l’expropiació. 
 
 Vista la Sentència núm. 396 del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, Sala del contenciós-administratiu, secció segona, en el recurs 
número 14/2003, seguit pels senyors Carmen Pomar Badia, Ramon Babot 
Pomar y Teresa Babot Pomar, contra l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, a la qual  
s’estima el recurs contenciós-administratiu interposat i en conseqüència 
s’anul·len les resolucions impugnades, declarant-se el dret dels recurrents a la 
retaxació. 
 
 Vist el Decret d’Alcaldia número 4682/07 de data 27 de juliol de 
2007 al qual es resol restar assabentat de l’esmentada sentència i ordena la 
seva execució. 
 
 Vist el Decret de la Vicepresidència Primera Executiva de la 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona de data 21 
de juny de 2007 al qual es resol restar assabentat de l’esmentada sentència i 
es tramet a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, full de valoració de la 
retaxació emès pels serveis tècnics de la MMAMB. 
 
 Vist el full de valoració de la retaxació de data 27 de juny de 2007, 
emès pel cap de la secció de patrimoni de la MMAMB, l’arquitecte tècnic 
senyor Jordi Marsal i Álvarez, per import de 128.877,41 euros (5% del premi 
d’afecció inclòs). 
   
 Vist que en data 6 d’agost de 2002, es signa acta de pagament en 
compliment de la sentència 5/2002 dictada el 2 de gener d’enguany pel Jutjat 
del contenciós-administratiu número 10 de Barcelona, en procediment 
ordinari 336/2000, així com dels interessos corresponents i es procedeix a la 
consignació del preu just de 109.392,41 euros i dels interessos corresponents 
a la finca número 4 de la relació de béns i drets afectats per a l’execució del 
projecte de vial límit urbà marge esquerre del riu Llobregat (C-245 al PP 
Eixample sector sud-oest), en els termes municipals de Cornellà de Llobregat i 
Sant Joan Despí, a la Caixa General de Dipòsits d’Hisenda, en data 7 d’agost 
de 2002. 
 
 Vista l’acta complementaria a la de pagament de data 13 de 
setembre de 2002, per la qual es lliura els titulars de la parcel·la 4, els 
originals constituïts a la Caixa General de Dipòsits d’Hisenda i les 
corresponents ordres de cancel·lació. 
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 Atès que la diferència existent entre els pagament realitzats per 
import de 109.392,41 euros i la valoració de la retaxació de la  finca emesa pel 
cap de la secció de patrimoni de la MMAMB,  l’arquitecte tècnic senyor Jordi 
Marsal i Álvarez, en data de data 27 de juny de 2007, per un import de 
128.877,41 euros, és la quantitat de 19.485 euros. 
 
 Vist l’informe de la cap Administrativa d’Urbanisme, de data 4 de 
desembre de 2007, obrant a l’expedient. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2. i 114.3. del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
  

ACORDS 
 
 Primer.- Executar la Sentència número 396 del Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya, Sala del contenciós-administratiu, secció segona, en 
el recurs número 14/2003, seguit pels senyors Carmen Pomar Badia, Ramon 
Babot Pomar y Teresa Babot Pomar, contra l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona, a la qual s’estima el recurs contenciós-administratiu interposat i 
s’anul·len les resolucions impugnades, declarant-se el dret dels recurrents a la 
retaxació. 
 
 Segon.- Aprovar la valoració a efectes de retaxació de la finca 
propietat dels senyors Carmen Pomar Badia, Ramon Babot Pomar i Teresa 
Babot Pomar, ubicada al paratge “Mas Llobet” a Cornellà de Llobregat, per un 
import de 128.877,41 euros (5% del premi d’afecció inclòs), segons  full 
d’apreuament de data 27 de juny de 2007, emès pel cap de la secció de 
patrimoni de la MMAMB, l’arquitecte tècnic senyor Jordi Marsal i Álvarez, i 
atorgar un termini de vint dies per a manifestar la seva conformitat amb la 
valoració, en cas contrari, l’expedient serà  remès al Jurat d’Expropiació de 
Catalunya per a la seva valoració. 
 
 Tercer.- Notificar individualment les persones interessades el 
present acord així com el full de retaxació corresponent, per tal que puguin 
formular observacions i reclamacions en defensa dels seus drets respectius i 
donar trasllat del present acord a la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen manifestant que, és una retaxació d’una expropiació que es va fer a 
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la senyora Carmen Pomar Badia, al senyor Ramon Babot Pomar i a la senyora 
Teresa Babot Pomar. Aquesta retaxació representa 30.000 euros més del que 
s’havia taxat en un principi, que eren 100.000 euros i ara són uns 130.000 
euros segons la sentència del Tribunal. 
 
 A continuació intervé  la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, estem d’acord –
sobretot quan és una sentència- però m’agradaria recordar que el Partit 
Popular ja ho va dir al seu dia quan l’expropiació, no només en aquest cas, 
sinó en tots els casos d’expropiació de Cornellà, penso, i torno a insistir, que 
s’ha de pagar allò que és just als propietaris, perquè sinó passen aquestes 
coses, i són despeses per a les persones en els tribunals i despeses per a 
l’Administració que es podien haver estalviat, ja que si en el seu dia s’hagués 
ajustat el preu just a l’expropiació, avui no hagués succeït això. Per tant,  
prego que en el successiu es continuïn fent de la millor manera possible les 
expropiacions. 
 
 Finalment pren novament la paraula el senyor Antonio Martínez 
Flor, per manifestar que, vol deixar clara una cosa i és que el preu de 
l’expropiació no el posem els polítics, el preu de l’expropiació el posen els 
tècnics, i el que no fem nosaltres mai és ni pujar ni baixar les valoracions que 
fan els tècnics, per tant, en aquest tema no podem intervenir. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 6.- Deixar sense efecte l’aprovació inicial de la Modificació del 
Pla General Metropolità de 1976 al sector Suris Fontsanta-ITV, als termes 
municipals de Cornellà de Llobregat i Sant Joan Despí. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de Modificació del Pla General Metropolità de 1976 
en el sector Suris-Fontsanta-ITV, als termes municipals de Cornellà de 
Llobregat i Sant Joan Despí, redactat per l’arquitecte José Antonio Marín 
Sánchez de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat 
Anònima. 
 
 Vist l’acord plenari de data 25 de maig de 2005, d’exposició pública 
dels criteris previs, en aplicació de l’article 125 del Reglament de Planejament 
Urbanístic, així com la seva publicació mitjançant inserció d’edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona en data 15-6-2005 i en el diari el 
“Periódico de Catalunya” en data 11-6-2005, així com la notificació 
individualitzada i en compliment de l’article 83.7 de la Llei d’urbanisme a 
Catalunya, els Ajuntament del Prat de Llobregat, l’Hospitalet de Llobregat, 
Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat. 
 
 Vist  l’acord del Ple de data 25 de maig de 2006 d’aprovació inicial 
de la modificació abans esmentada, així com la seva publicació mitjançant 
inserció d’edicte en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona en data 16-
6-2006, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya en data 16-6-2006 i 
en el diari el “Periódico de Catalunya” en data 6-6-2006, així com la notificació 
individualitzada els Ajuntament del Prat de Llobregat, l’Hospitalet de 
Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat, 
demés interessats a l’expedient. 
 
 Vist l’escrit de la Societat General d’Aigües de Barcelona, Societat 
Anònima , amb Registre General a l’Ajuntament número 27064 de data 19 de 
juliol de 2006, obrant a l’expedient.  
 
 Vist l’informe de la Cap Tècnic d’Urbanisme de data 26 de novembre 
de 2007, obrant a l’expedient i posant de manifest que a l’àmbit de la 
Modificació, intermunicipal, es superposen diferents planejaments en 
situacions diverses: una anul·lats per sentència ferma (Modificació del PGM-76 
a l’àmbit del sector Suris de Cornellà de Llobregat, i Pla Especial del sector 
Suris); altres en via contenciosa-administrativa (projecte definitiu de traçat del 
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tramvia/metro lleuger del corredor Diagonal-Baix Llobregat); un altre que no 
ha estat executat ni pot estar-ho ja que en el seu àmbit s’han produït 
actuacions que ho impedeixen (Pla Parcial industrial, SJN-CO-136-Ctra. BV 
2001, de Sant Joan Despí-Cornellà); a més del nou vial (variant de la BV-
2001) que no s’ajusta a les previsions viàries del PGM.: Per tant, l’objectiu de 
la Modificació és dotar a l’àmbit d’un planejament concensuat entre les 
diferents parts implicades: Ajuntaments de Cornellà i de Sant Joan Despí, 
Junta de compensació del P1 del sector Suris, Associació de propietaris dels 
terrenys inclosos en l’àmbit del PP ITV de Sant Joan Despí, autoritat del 
Transport Metropolità (ATM) i TranMet. 
 
 L’Ajuntament de Sant Joan Despí no ha efectuat l’aprovació inicial 
de l’expedient de modificació del PGM-76 al sector Suris-Fontsanta-ITV. És a 
dir, en aquest moment la tramitació simultània de la modificació està 
paralitzada. Per tant, tal i com estableix l’article 80, apartat 3 de la Llei 
d’Urbanisme 2/2002 (text vigent en el moment d’iniciar l’expedient) els 
ajuntaments poden encomanar la formulació d’aquest planejament a la 
Direcció General d’Urbanisme i encomanar la tramitació a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme. 
 
 Vist l’informe de la Cap Administrativa de data 29 de novembre de 
2007 en sentit favorable i obrant a l’expedient.  
 
 Atès l’article 75 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, en relació a la 
formulació del planejament urbanístic plurimunicipal. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot  favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
  
 Per tot això com a President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge,  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
    
 Primer.- Deixar sense efecte l’aprovació inicial de la modificació del 
Pla General Metropolità de 1976 al sector Suris Fontsanta-ITV, als termes 
municipals de Cornellà de Llobregat i Sant Joan Despí. 
 
 Segon.- Sol·licitar a la Direcció General d’Urbanisme del 
Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de 
Catalunya, la formulació de la modificació del Pla General Metropolità de 1976 
al citat sector, així com la tramitació del mateix per la Comissió d’Urbanisme 
de Barcelona. 
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 Tercer.- Publicar el present acord mitjançant inserció d’Edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província i en un dels diaris de major difusió de la 
província. 
 
 Quart.- Notificar el present acord als Ajuntaments del Prat de 
Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de Llobregat, Sant Joan 
Despí i Esplugues de Llobregat, a l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, Societat Anònima, a la Societat General d’Aigües de Barcelona, 
Societat Anònima i a la Direcció General d’Urbanisme de la Generalitat de 
Catalunya, així com a tots els interessats pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, això és una modificació del Pla General 
Metropolità que afecta als dos ajuntaments. Nosaltres estem en l’aprovació 
inicial, i l’Ajuntament de Sant Joan Despí estava en els criteris previs, al final 
ens hem posat d’acord ja que com és un tema que afecta a tots dos municipis 
és millor que aquest tema ho porti directament la Generalitat, per tant, ells 
han desistit del seu i nosaltres del nostre i tots dos hem demanat a la 
Generalitat que ho faci ella.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
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Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
  
 7.- Aprovació inicial del  Projecte bàsic i d’execució de  les 
obres de nova construcció d’un centre d’educació infantil i primària de 
dues línies. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres anomenat “Projecte bàsic i d’execució de les 
obres de nova construcció d’un CEIP de dues línies de Cornellà de Llobregat, 
redactat per els arquitectes Humbert Costas, Manuel Gómez, Jaime Blanco i 
Carlos Durán, de  Mestura Arquitectes S.L., per encàrrec de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, dotat amb un pressupost de sis milions cinc-cents dotze 
mil tres-cents cinquanta-dos euros amb trenta-sis cèntims (6.512.352,36 
euros), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe emès en data 12 de desembre de 2007, pel Cap de 
Projectes Públics i Espai Urbà, en quan a l’aprovació inicial de l’esmentat 
projecte. 
  
 Atès el que estableixen els articles 12 i següents  del Reglament 
d'obres, activitats i serveis dels ens locals, aprovat per Decret núm. 179/95, 
de 13 de juny, en relació a l’aprovació dels projectes d’obres locals ordinàries. 
 
 Vist l’informe emès en data 13 de desembre de 2007, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, i l’article 52.2.o de Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa al Ple l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar inicialment el Projecte bàsic i d’execució de les 
obres de nova construcció d’un CEIP de dues línies de Cornellà de Llobregat, 
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redactat per els arquitectes Humbert Costas, Manuel Gómez, Jaime Blanco i 
Carlos Durán, de  Mestura Arquitectes S.L., per encàrrec de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, dotat amb un pressupost de sis milions cinc-cents dotze 
mil tres-cents cinquanta-dos euros amb trenta-sis cèntims (6.512.352,36 
euros), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
  
 Segon.- Sotmetre l’aprovació de l’esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d’Informació Municipal i al Tauler d’Anuncis de la Corporació, per tal 
que les persones que es considerin interessades puguin efectuar les 
al·legacions,  reclamacions i/o suggeriments que estimin convenients.  
 
 Tercer.- Transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
presentat al·legacions, reclamacions i/o suggeriments que suposin 
modificacions al projecte, aquest s’entendrà definitivament aprovat. 
 
 Quart.- Notificar el present acord a Mestura Arquitectes S.L., i al 
Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, seu coneixement i 
efectes.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, aquest projecte puja uns 6.000.000 d’euros i ho 
aprovem ara per anar el més de pressa possible. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, estem totalment d’acord, i 
voldria preguntar si es preveu en quin tram estem treballant per poder signar 
el conveni amb la Generalitat, per saber una mica com estem de terminis. 
Entenem que l’Ajuntament està fent la feina i ho està fent bé.  
 
 Voldríem saber el nivell de concreció amb la Generalitat per signar 
convenis, per poder adjudicar i aquestes coses, si sabeu alguna cosa. 
 
  Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, aquest és un compromís municipal que ha tingut 
moltes dificultats per tirar endavant el projecte. La primera dificultat va ser 
trobar un espai al barri, on no hi ha, -i com tots sabeu- que és preu 
residencial en aquest moment està esgotat i això ja va tenir les seves primeres 
dificultats. 
 
 La  segona dificultat va ser la redacció del projecte que va anar a 
càrrec de l’Ajuntament, mitjançant un acord, un conveni perquè ho finança la 
Generalitat per no esperar molt de temps, perquè sinó estaríem a la cua. Ara 



36 

fem un nou pas. El meu compromís era que al mes de desembre s’aprovaria 
aquest projecte i el projecte d’execució i això és el que s’ha fet. 
 
 En aquest moment estem amb converses que han tingut la Rocio i 
l’Antonio amb la Direcció General, i és per signar un conveni del qual ja han 
enviat una proposta. Serà un conveni on, per encàrrec, nosaltres farem tot el 
procés de licitació, tot el procés d’execució de l’obra i les certificacions s’aniran 
finançant, amb la qual cosa nosaltres tenim una gran llibertat perquè no 
estem pendents de tot el procés que seria el “paquet” que hauria de fer la 
Generalitat. Això vol dir que el més segur és que en el proper Ple podrem 
portar el conveni i, per tant, anem fent, cobrint el temps, per això ho portem a 
aprovació inicial.  
 
 Del que també us informo és que aquest matí hem tingut una 
reunió amb la Delegada i a l’espai físic, més o menys, on anirà l’escola, en el 
mes de setembre ja funcionaran unes caracoles de forma temporal per evitar 
problemes de portar nens a unes altres zones i després tornar-los allà, per 
tant, també estem treballant en aquesta línia i en aquests compromisos. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 

 
 
 8.- Modificació de l’acord adoptat pel Ple de data 21 de juny 
d’enguany, relatiu a l’establiment del règim de dedicació, retribucions i 
indemnitzacions dels membres d’aquesta Corporació. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Mitjançant acord plenari adoptat per aquest Ajuntament el dia 21 
de juny de 2007, es va procedir a l’establiment del règim de retribucions, 
dedicació i indemnitzacions dels membres d’aquesta Corporació pel present 
mandat, amb la previsió de què els membres que no exercissin els seus 
càrrecs en règim de dedicació exclusiva o parcial, solament percebrien 
indemnitzacions per assistència a les sessions del Ple i de les Comissions 
Informatives. 
 
 En l’esmentat acord, a més, es va establir un règim de dedicació 
parcial pels Regidors i Regidores que eren Portaveus dels diferents Grups 
Polítics Municipals, els quals, per tant, al percebre una retribució fixa i 
periòdica pel desenvolupament de la seva funció, quedaven inhabilitats per a 
poder percebre les indemnitzacions per assistències abans esmentades. 
 
 Atès que com a conseqüència  de la renúncia voluntària a la seva 
condició de Regidora de la senyora M. Carmen Romero López, que actuava 
com a Portaveu del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya Verds/Entesa 
pel Progrés Municipal (ICV-EPM), l’esmentat Grup va procedir el passat mes 
d’octubre a la designació d’un nou Portaveu a favor del Regidor, senyor Arnau 
Funes Romero, decisió de la qual es va donar compte al Ple celebrat el passat 
dia 29 de novembre. 
 
 Atès que el senyor Arnau Funes Romero ha comunicat a aquesta 
Alcaldia que com a conseqüència de la seva situació de dedicació exclusiva 
com a membre electe de la Diputació de Barcelona, no pot quedar en aquest 
Ajuntament en un règim de dedicació parcial, amb percepció de retribucions, 
circumstància que provoca la necessitat d’establir un nou concepte 
indemnitzatori perquè els membres d’aquesta Corporació que no tinguin un 
règim de dedicació específica puguin percebre indemnitzacions per assistència 
a les reunions de la Junta de Portaveus. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les delegacions que 
legalment té conferides, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Modificar, amb efectes del dia 1 d’octubre de 2007, les 
indemnitzacions establertes al punt quart de la part dispositiva de l’acord 
adoptat pel Ple d’aquest Ajuntament el dia 21 de juny anterior, relatiu a 
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l’establiment del règim de dedicació, retribucions i indemnitzacions dels 
membres d’aquesta Corporació, restant establertes aquestes indemnitzacions 
en els termes següents: 
 

a) Per assistència a les sessions de Ple: 400 euros 
b) Per assistència a les sessions de les Comissions Informatives 

de caràcter permanent:: 200 euros 
c) Per assistència a les reunions de la Junta de Portaveus: 

1.218,18 euros. 
  
 Segon.- Publicar aquests acords en el Butlletí Oficial de la 
Província, en el Tauler d’Anuncis de la Corporació i en el Butlletí d'Informació 
Municipal, en conformitat amb el que disposa l’article 75.5 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 
 Tercer.- Notificar aquest acord als Portaveus dels diferents Grups 
Polítics Municipals, així com al Departament de Recursos Humans, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que, aquest punt és degut als canvis que 
han hagut en el Grup d’ICV-EPM, i el tema de les indemnitzacions s’han de 
fixar d’una altra forma respecte al Portaveu, per tant, aquesta és la proposta. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
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Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 9.- Aprovació de l’adhesió d’aquest Ajuntament al Consorci de 
Turisme del Baix Llobregat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “En data 15 de juny de 2000, i a l'empara del que disposa l'article 
87 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local i 
altra legislació concordant, es va constituir el Consorci de Turisme del Baix 
Llobregat, com a entitat pública de caràcter associatiu i voluntari, dotada de 
personalitat jurídica pròpia i independent, a fi de contribuir al creixement 
econòmic i al desenvolupament turístic de la comarca, d’una forma sostenible 
amb els recursos naturals i els valors socio-culturals. 
 
 Atès que si bé aquest Consorci va ser constituït inicialment pel 
Consell Comarcal del Baix Llobregat i l’Ajuntament de Castelldefels, en canvi, 
en l’article 1 dels seus Estatuts reguladors es preveu la possibilitat d'adhesió 
posterior de noves entitats públiques o privades, interessades en la consecució 
d'aquestes finalitats. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat està interessat en la 
consecució de les finalitats que l’orienten i en formar part del Consorci de 
Turisme del Baix Llobregat, per estar inclòs dintre de l'àmbit territorial 
delimitat per l'article 3 dels seus Estatuts reguladors. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposen 
els articles 269 i següents del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, en 
concordança amb l'article 313 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual 
s'aprova el Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, i amb 
l’article 1 dels Estatuts reguladors d’aquest Consorci, i vist l'informe número 
61/2007, emès per la Secretària General en data 10 de desembre, proposa al 
Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Sol·licitar la incorporació de l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat al Consorci de Turisme  del Baix Llobregat. 
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 Segon.- Aprovar la subscripció del Conveni d’adhesió d’aquest 
Ajuntament al Consorci de Turisme del Baix Llobregat, que figura com a 
document annex i s’aprova de forma simultània, i acceptar els estatuts 
reguladors d’aquest Consorci que s'adjunten, així com l'eventual integració en 
ell d'altres Ajuntaments interessats. 
 
 Tercer.- Designar les persones que a continuació s’assenyalen, com 
a representants d’aquesta Corporació en el Consell Plenari de l’esmentat 
Consorci: 
 

• Senyor Sergio Fernández Mesa, Regidor Delegat d’Economia i 
Societat. 

• Senyora Emilia Briones Matamales, Regidora Delegada de Polítiques 
d’Igualtat i d’Integració. 

 
 Quart.- Establir que l’aportació d’aquest Ajuntament al Consorci de 
Turisme del Baix Llobregat per l’exercici 2008, pujarà a la quantitat de 3.400 
euros i anirà a càrrec de la partida pressupostària 0775 751A0 4670005. 
 
 Cinquè.- Facultar a l'Alcalde-President d'aquest Ajuntament, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, per que, assistit de la Secretària General d'aquest, 
senyora Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la formalització dels presents 
acords.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Sergio Fernández Mesa, Regidor Delegat de 
l’Àrea d’Economia i Societat, es fa una explicació de la Moció, manifestant que, 
aquest Consorci és una entitat pública de caràcter associatiu que està dotada 
de personalitat jurídica i l’objecte o la finalitat d’aquest Consorci és contribuir 
al creixement econòmic i desenvolupament turístic de la Comarca.  
 
 Dins de les seves finalitats –per destacar alguna- podem dir que 
intenta incrementar la demanda turística i comercial de la Comarca i, per 
tant, dels municipis que integren la comarca, i en aquest cas –òbviament- 
parlem de Cornellà. 
 
 Entenem que dins del que podem dir el desenvolupament socio-
econòmic actual i futur del nostre municipi, és positiu formar part d’aquest 
Consorci, per tant, proposem aquesta adhesió que més endavant s’haurà de 
formalitzar mitjançant la subscripció d’un conveni d’adhesió específic amb 
aquest Consorci. En tot cas, avui el que fem és aprovar aquesta adhesió i el 
conveni s’aprovarà més endavant amb aquelles característiques específiques, 
però avui el que demanem és poder adherir-nos a aquest Consorci. 
 
 A continuació intervé  la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, ara em posaré un 
altre barret -a part del de regidora- que és el de Consellera Comarcal de 
Turisme. En primer terme he d’agrair la disposició d’en Sergio a parlar 
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d’aquest tema i la seva disposició a l’adhesió de l’Ajuntament, en el moment 
que li vaig proposar.  
 
 Considero que Cornellà és una ciutat amb prou potencial com per 
marcar una línia específica dins del Consorci. S’obren noves perspectives 
econòmiques per a la ciutat a través d’aquesta adhesió, en línies que estem 
treballant des del Consorci, com pot ser el turisme de reunions i  les noves 
infrastructures hoteleres que hi hauran a Cornellà se’n podran beneficiar 
directament. Crec que serà molt positiu, tant per a la Comarca en general com 
per a Cornellà en particular, i reitero que agraeixo molt la disposició que s’ha 
mostrat en tot moment i la celeritat amb què s’ha fet aquest tràmit. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, nosaltres 
estem a favor i esperem que serveixi també perquè Cornellà tingui una guia 
turística reclamada al seu dia, amb els monuments de la Ciutat i aprofitem 
que tenim aquí a l’Iolanda perquè doni via lliure a aquest projecte. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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 10.- Modificació de l’acord adoptat pel Ple de data 21 de juny 
d’enguany, de determinació del nombre, característiques i retribucions 
del personal eventual d’aquest Ajuntament. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Com a conseqüència de la renovació de la Corporació municipal a 
rel de les Eleccions Locals convocades mitjançant Reial Decret 444/2007, de 
data 3 d’abril, el Ple d’aquest Ajuntament, en sessió celebrada  el passat dia 
21 de juny, va determinar el nombre, característiques i retribucions del 
personal eventual d’aquest Ajuntament, establint un total de 4 llocs de treball 
d’aquesta naturalesa, així com les seves característiques i retribucions, que 
posteriorment va ser modificat per nou acord plenari de 26 de juliol de 2007. 
 
 Atès que en aquests moments resulta necessari procedir novament 
a la seva modificació, per una part, amb l’objecte d’adaptar el seu contingut al 
nou Organigrama Municipal aprovat pel Ple el passat dia 29 de novembre, i 
per l’altra, a fi de corregir un error de transcripció en el qual es va incórrer en 
relació amb la dedicació d’un d’aquests llocs de treball. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les competències que 
legalment té conferides, proposa al Ple l’adopció del següent 
 

ACORD 
 

 Primer.- Rectificar l’error de transcripció detectat en la redacció de 
l’acord plenari de data 21 de juny d’enguany, en el sentit de que la dedicació 
de la Comissionada per les polítiques d’igualtat implicava una jornada laboral 
de 6 hores setmanals en comptes de les 16 hores que es fan constar en 
aquest. 
 
 Segon.- Modificar l’esmentat acord plenari en el sentit de suprimir 
el lloc de treball de Cap de Manteniment i Serveis i de canviar la denominació 
dels llocs de treball de Comissionada per les Polítiques d’Igualtat, i Cap de 
Projectes Públics i Espai Urbà, quedant establert, amb efectes del dia 1 de 
gener de 2008 el règim jurídic del personal eventual d’aquest Ajuntament en 
els termes següents: 
 
     

 
NÚMERO 

 

CARACTERÍSTIQUES 
Denominació 
Dedicació 

 
RETRIBUCIONS 

1 Cap de Premsa 
Ordinària 

 
52.000 euros 

1 Director de Projectes  d’Espai Públic 
Ordinària 

 
60.500 euros 

1 Directora per les polítiques  
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d’igualtat 
Temps Parcial 

14.000 euros 

1 Directora de Radio Cornellà  
Ordinària 
 

 
  40.000,00 euros 

 
 
 Segon.- La descripció del lloc de treball destinat al aquest personal 
al eventual, serà la següent: 
 
    
 
Denominació 

 
Descripció 

 
 
 
Cap de Premsa 

És responsable de la direcció i coordinació del 
Servei de Premsa i del seu personal, així com de 
l’assessorament a la Tinença d’Alcaldia 
 

 
Director de Projectes  d’Espai 
Públic 

És responsable de la direcció i coordinació dels 
projectes d’obra pública, així com l’assessorament 
a la Tinença d’Alcaldia 
 

 
 
Directora de Radio Cornellà   

És el màxim òrgan administratiu unipersonal de 
direcció de l’Institut, responsable del compliment 
de les seves finalitats i de donar compliment als 
objectius fixats, d’acord amb el que preveuen el 
seu Estatut. 
 

 
Directora per les polítiques 
d’igualtat 

És responsable del funcionament del programa 
municipal per aprofundir en les polítiques 
d’igualtat entre gèneres i la integració de la Dona a 
la societat. 

 
 
 Tercer.- El règim jurídic de la dedicació i retribucions d’aquest lloc 
de treball serà l’establert en els punts segon i quart de la part dispositiva de 
l’acord Plenari de 21 de juny de 2007. 
 
 Quart.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en compliment 
del que estableixen els articles 104.3 de la Llei 7/85, de 2 d'abril, Reguladora 
de les Bases del Règim Local, i 304 del Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que, és per modificar denominacions, res 
més, i és fruit del nou organigrama i, per tant, aquesta seria la proposta.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors/a Mª Isabel Espinosa Fernández, Darío 
Castro González i José Miguel de Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 11.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, com cada més donem informació sobre 
l’estadística de violència de gènere. Des de l’últim Ple ha estat una dona morta 
per violència masclista i una menor, per tant, durant l’any 2007, a data d’avui, 
hi ha 89 dones mortes, 4 menors i 5 víctimes indirectes de la violència 
masclista. 
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 12.- Precs i preguntes. 
  
 En primer lloc intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, tinc un prec que, de 
fet, és una proposta i és que el petit obsequi –o gran obsequi- que se’ns ha fet 
des de l’Ajuntament el trobo molt adequat, els productes de qualitat, etc, i la 
proposta que faig és que, ja que en el Baix Llobregat també existeixen unes 
línies de productes de qualitat reconeguts, proposo que en properes ocasions, 
per exemple l’any que ve, si se segueix amb aquesta línia, ho puguem fer amb 
productes del Baix, tant del Parc Agrari, com per exemple caves, oli del Papiol, 
cava de Sant Esteve de Sesrovires i una llarga llista i, escombrant cap a casa, 
faria aquesta proposta. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que el Grup Municipal d’ICV-EPM, ha presentat dues 
preguntes que han estat contestades. 
 
 La primera pregunta presentada pel Grup Municipal d'ICV-EPM, diu 
el següent: 
 

“1. Atenent a la vaga que el personal de l’empresa Selsa, qui té 
contractat per l’Ajuntament de Cornellà la neteja d’equipaments 
públics al nostre municipi, està desenvolupant aquests dies. 
Quines gestions s’han fet per part de l’Alcaldia d’aquest 
Consistori en relació a la possible solució del conflicte entre 
empresa i treballadors? 

 
2. Atenent a part de les reivindicacions plantejades. Quines són les 

funcions que segons el plec de condicions del contracte hauria 
de fer, i quines són les que estan fent el personal de l’empresa 
en els equipaments públics?. Per exemple: és cert que fan 
funcions de custodia de claus dels equipaments sense que les hi 
correspongui? 

3. Quina voluntat té l’Ajuntament de Cornellà de modificar les 
condicions del contracte per tal d’afavorir una solució pactada al 
conflicte?.” 

 
 La segona pregunta diu el següent: 
 
 “Quina és la relació de contractes, concessions administratives i 
similars de gestió de projectes, d’equipaments o de serveis municipals, així 
com de subministraments, siguin plurianuals o no, que té signats 
l’Ajuntament de Cornellà a data d’avui?. Relació d’empreses, anys de contracte 
i import.” 
 
 La resposta a la primera pregunta presentada pel Grup Municipal 
d’ICV-EPM, ha estat contestada pel Tinent d’Alcalde de Polítiques d’Espai 
Públic, i diu el següent: 
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 “El Comitè de treballadors i treballadores dels serveis de neteja dels 
centres municipals de Cornellà de Llobregat, serveis adjudicats a l’empresa 
Selsa, va convocar vaga pels dies 20 i 21 de novembre i pels dies 11 i 12 de 
desembre. 
 
 Els motius exposats pel Comitè d’Empresa a la convocatòria de vaga 
són reivindicacions de caire social i econòmiques. 
 
 Aquest Ajuntament és coneixedor de les reivindicacions del 
col·lectiu de treballadors, doncs entre d’altres coses, aquest regidor va reunir-
se amb ells el passat 10 de novembre. També he mantingut una reunió i 
diverses converses amb la direcció de l’empresa. 
 
 L’Ajuntament de Cornellà té adjudicat un contracte de Prestació de 
Serveis a l’empresa Selsa des del passat mes de juny, i amb una durada de 
dos anys. És el nostre deure i responsabilitat vetllar perquè s’acompleixin els 
termes del mateix. 
 
 Tanmateix, l’Ajuntament de Cornellà ha demanat a l’empresa que 
faci l’esforç d’introduir algunes millores que demanen els treballadors, dins 
dels límits del Conveni Col·lectiu de Neteja d’Edificis i Locals de la Comunitat 
Autònoma de Catalunya, vigent des del gener de 2005 fins el desembre de 
2009, el qual va ser signat pels representants empresarials d’ASCEN i ASPEL, 
i els sindicats CCOO i UGT. Entre aquestes millores hi podria estar un plus 
per la custòdia de claus.”   
 
 La segona pregunta presentada pel Grup Municipal d'ICV-EPM, ha 
estat contestada per la Tinenta d’Alcalde de l’Àrea d’Administració Pública i 
Interior, i diu el següent: 
 
 “Donats els canvis en la organització que suposen l’aplicació del nou 
organigrama, aprovat en sessió plenària del passat mes de novembre, quan 
tinguem normalitzat el funcionament dels Departaments de Patrimoni i 
Inversions d’una banda i el de Contractació General per un altre, passaré a 
respondre les seves demandes.” 
 
 
 Tot seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que vol agrair als dos regidors 
que ens han contestat, i entenent les raons que tots dos han donat, pregar 
perquè en futures vegades també sigui aquesta la idea.  
 
 En tot cas, provablement modifiquem una altra vegada la pregunta 
que ens ha contestat el senyor Parayre, perquè creiem que una part del que 
l’hem preguntat no ens ho ha contestat en relació a la posició de l’Ajuntament 
pel que fa al conflicte de l’empresa Selsa, però, pel pròxim Ple ho podem 
modificar. Agraïm la resposta, ja que ens és útil, però creiem que ho tornarem 
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a modificar perquè hi ha algun posicionament que creiem que estrictament no 
respon al que nosaltres vàrem preguntar. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que, portem dos 
precs. Un és fruit de suggeriments o de trucades que ens han arribat a 
l’Oficina d’Atenció Ciutadana, en referència a la bandera dels jutjats, ja que 
sembla ser que ha tornat a desaparèixer, i el prec és que, si us plau, agafin a 
la persona que se l’ha endut, -potser s’està fent un vestit- però i ja de manera 
seriosa, és un estament que no pot estar sense bandera. Prego a l’Alcalde que 
faci tot el possible perquè torni a ondejar la bandera espanyola en la porta dels 
jutjats. 
 
 Després hi ha un tema en relació als dos guàrdies civils 
assassinats, i la meva pregunta és si s’ha fet la manifestació en la porta de 
l’Ajuntament com sempre. No he rebut l’avís i per això ho preguntava. 
 
 També hi ha una pregunta que suposo que vostès ara no podran 
contestar, però si no és ara, ho podran fer per escrit, i és que m’ha arribat 
també un suggeriment a l’Oficina d’Atenció Ciutadana en referència a un local 
que sembla ser tindrà a Cornellà la Federació de Futbol Club Català. Amb tot 
això hi ha una mica de polèmica i m’agradaria que m’aclarissin aquesta 
polèmica, ja que segons sembla han comprat o pensen comprar un local en els 
baixos d’un edifici de Cornellà i m’agradaria saber si hi ha alguna cosa certa 
sobre això, perquè és una cosa que també corre per Internet. Jo demanaria 
que m’aclarissin aquest punt, de totes formes li passaria després a l’Alcalde el 
que hi porto. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, respecte als dos temes, no tinc cap relació amb el món de la 
justícia, espero que imparteixin justícia que és el què han de fer. Respecte a la 
Federació Catalana de Futbol tampoc tinc res a dir, no sé que és el que corre o 
no per Internet, aquestes coses no ens corresponen. 
 
 Pel que fa a l’altre prec, evidentment ja han contestat dient-li que sí, 
no sé què va passar si no la van trucar.     
     
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les dinou hores i trenta-cinc minuts, de 
la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, junta-
ment amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 


